

<b>ADMINISTRATIVE NOTICES – AVIS ADMINISTRATIFS</b>
---

Headquarters Edition

Number 54/89

August 31, 1989

Edition de l'administration centrale

Numéro 54/89

le 31 août 1989

Re-Entry Program – Secretarial Update

APSA is offering a practical one-day workshop for secretaries returning from posting to ease their transition back to headquarters and to re-acquaint them with current operational activities and practices.

## Who Should Attend

All foreign service secretaries who have been abroad on posting and are now returning to work at headquarters.

## Objectives

To enable participants:

- to understand the procedural and technological changes that have taken place at headquarters in recent years;
- to maintain operational effectiveness in the face of the above changes.

## Expected Results

Participants should be able to function with ease and confidence in their new working environment.

## Summary of Program

- "Who's who" and correspondence procedures
- COSICS overview
- FINEX overview
- Telephone system

Programme de réintégration – Atelier pour les secrétaires

APSA offre un atelier pratique d'une journée aux secrétaires qui terminent une affectation à l'étranger. L'objet est de faciliter leur retour à l'administration centrale et de les aider à se réadapter aux pratiques et aux activités opérationnelles courantes.

## Invitation

Une invitation est donc lancée aux secrétaires du service extérieur qui travaillaient à une mission à l'étranger et qui viennent de réintégrer l'administration centrale.

## Objectifs

Aider les participants à:

- comprendre les changements technologiques et administratifs qui ont eu lieu ces dernières années à l'administration centrale;
- maintenir leur efficacité opérationnelle devant ces changements.

## Résultats escomptés

Que les participants se sentent à l'aise et travaillent avec confiance dans leur nouveau milieu.

## Résumé du programme

- Les dirigeants actuels du Ministère et les méthodes de correspondance
- aperçu du système COSICS
- aperçu du système FINEX
- l'usage du téléphone